
                                                                                                                         Tułowice, dnia 3 grudnia 2020 r. 

 

Dotyczy: wniosków ze spotkania w dniu 2  grudnia 2020 r. 

 

W dniu 2 grudnia 2020 roku  o godzinie 15.30 w Urzędzie Miejskim w Tułowicach odbyło się 
spotkanie przedstawicieli Rady Miejskiej  z kierownictwem Urzędu  w składzie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej -Frederic Coppin 

Z-ca Przewodniczącego Rady -Roman Kopij 

Burmistrz - Andrzej Wesołowski 

Skarbnik- Bogusława Krawczyk 

Celem spotkania było omówienie sytuacji finansowej Gminy pod kątem prognozowanego wykonania 
dochodów  Gminy Tułowice do  końca roku budżetowego. 

Przeanalizowano wpływy dochodów do dnia 30 listopada 2020 roku i wyciągnięto następujące 
wnioski: 

-do końca roku budżetowego nie wpłynie na konto Gminy refundacja  środków  pochodzących z Unii 
Europejskiej na zadanie realizowane w 2019 roku dotyczące  remontu sali widowiskowej w TOK na 
kwotę 305 000,00 zł 

-zagrożone są wpływy z tytułu podatku od nieruchomości od osób fizycznych w kwocie 150 000,00 zł, 
podatku od spadku i darowizn w kwocie 25 000,00 zł, od czynności  cywilnoprawnych  w kwocie 
70 000,00 zł oraz wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa wieczystego 
użytkowania nieruchomości w kwocie 180 000,00 zł. Ostatnia IV rata podatku od nieruchomości była 
płatna do 15 listopada i w stosunku do planu sporządzonego na podstawie wymiaru wątpliwy jest 
wpływ w/w środków 

-po stronie dochodów i wydatków majątkowych zaplanowano  w 2020 roku wpływ do budżetu 
środków finansowych i ich przeznaczenie na zadanie „ Poprawa efektywności energetycznej  
w budynku użyteczności publicznej byłego dworca PKP w Tułowicach” w kwocie 355 442,27 zł .  
Ze względu na sytuację epidemiologiczną i niewielki postęp robót,  w roku bieżącym nie wpłynie 
zaliczka na w/w zadanie. 

W związku z ograniczeniem wpływów z tytułu dochodów zasadne jest  wstrzymanie  zawierania   
nowych umów na  zadania  inwestycyjne w roku 2020.  Powyższe dotyczy budowy świetlicy wiejskiej 
w Szydłowie.  Odbyły się dwa przetargi na roboty budowlane . Z powodu niezabezpieczenia 
odpowiednich  środków  w budżecie nie podpisano umowy z wykonawcą.  Jednak ze względu na duże 
oczekiwania społeczności w sołectwie, proponuje się realizację tego zadania  etapami.  
W I etapie w roku 2021 proponuje się  do wykorzystania środki w kwocie 500 000 tysięcy zł  
z terminem rozpoczęcia robót  w III kwartale .  W kolejnym roku zaplanowanie w WPF środków na 
dokończenie inwestycji. 

 

                                                                                                  Z poważaniem 


